
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И 

СПОРТА  
 

 

П Р О Т О К О Л  № 30 

 
Днес, 14.07.2021 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта  и  

спорта  към СОС  чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 /единадесет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Зам.-председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

       

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

По т.І от Дневния ред: 

  

Тази точка бе водена от зам. Председателя г-н Иван Пешев, тъй като г-жа Георгиева и 

г-н Колев са вносители на доклада. 

 

Т.Георгиева запозна комисията с доклад вх.№ СОА21-ВК66-5211/04.06.2021 г. 

относно проект за Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за управление и 

разпореждане с общински спортни обекти и за финансово подпомагане на спортната 

дейност на територията на Столична община като подчерта, че тези промени са 

изключително належащи. По този начин се дава възможност в пустеещи общински 

спортни обекти да се инвестира и да се изграждат нови спортни бази в районите. Има 

предложения за промени в комисията по финанси и бюджет, които са качени в 

системата в всеки може да се запознае.  

Симеон Колев  сподели, че от така гласуваните промени в комисията по финанси и 

бюджет са добре аргументирани от колегата Милчев и няма резерви към тях с 

изключение само на едно, а именно при чл.8,б – периодично утвърждаване на цените 

на предоставените услуги е излишна намеса в инвестиционните намерения на тези, 

които искат да изграждат нещо. Социалния елемент е защитен в т.2, т. 3 и т.4. Той 

предложи да отпадне текста „периодично утвърждаване на цените на предоставените 

услуги“. 

Т.Георгиева заяви, че  подкрепя предложението на г-н Колев и сподели, че на 

комисията по финанси и бюджет също е повдигнат този въпрос и не е ясно по какъв 

механизъм ще се утвърждават тези цени. Тя заяви, че да се впишат някакви промени, 

които ще утежнят процедурата по реализиране на инициативите за изграждане на тези 

терени не е необходимо. 

В.Калановски сподели, че една така мярка е предпазна, тъй като столична община 

дава безвъзмездно тези общински терени и е редно да се намесва в ценообразуването в 

горната му  граница, за да не нарастват цените непрекъснато. 

Симеон Колев  подчерта, че утвърждаването на цените от Столична община е 

излишно. 

Т.Георгиева заяви, че не е редно да се гласува нещо когато няма яснота как ще се 

случи и подчерта, че когато нещата се избистрят винаги може да се направи промяна , 

допълнение и т.н. 

Я.Тодоранова заяви, че казусът е сложен и е необходимо време за да се изчистят 

въпросителните по него и предложи доклада да бъде отложен, за да се обсъдят 

задълбочено вариантите и да се постигне едно финално предложение. 

Т.Георгиева заяви, че в никакъв случай доклада няма да бъде отложен заради тази 

промяна, която не е решаваща и определяща. Отлагането ще доведе до забавянето  на 

много проекти свързани с инвестиционни намерения. Тя подчерта, че доклада ще се 

подложи на гласуване и всеки ще прецени как ще гласува. 

С.Колев подчерта, че с гласуването на този доклад ни дава възможност да се 

отстранят някои пречки досега. Той припомни, че всяко едно инвестиционно 

предложение и намерение ще бъде гледано  отделно в комисията и ще може да се 

изисква всякаква информация от инвеститора. 

Т.Георгиева подчерта, че в допълнителната точка от дневния ред ще се решава такъв 

казус. Членовете на комисията ще имат възможност да задават въпроси на 

инвеститора, да правят предложения и допълнения. 
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В.Калановски подчерта, че Столична община има достатъчно голяма администрация 

за да може да отстранява неяснотите по всеки проблем. 

Я.Тодоранова отново призова доклада да бъде отложен. 

Т.Георгиева заяви, че държи доклада да бъде гласуван днес, тъй като в комисията по 

финанси и бюджет никой от политическата група на ДБ не е отговорил как конкретно 

ще се случва това ценообразуване. 

А.Стойкова подчерата, че подкрепя доклада и иска да се гласува на това заседание, 

защото той ще даде  възможност в много райони да се инвестира в спортни обекти и 

ще даде старт на всички случаи, които бяха задържани. 

Т.Георгиева заяви, че който има конкретни предложения и препоръки да ги отправи 

към водещата комисия по местно самоуправление и нормативна уредба. 

 

Комисията подложи на гласуване процедурно предложение за отлагане на доклада. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател против 

2 Симеон Колев - зам. председател против 

3 Иван  Пешев - зам. председател въздър. 

4 Диян Стаматов против 

5 Екатерина Йорданова против 

6 Анна Стойкова против 

7 Владимир Митов против 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов въздър. 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров въздър. 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 2 

                                Против 6 

                               Въздържали се 3 

 

Предложението не се приема. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение и се присъединява към 

становището на комисията по финанси и бюджет като предлага следното изменение: 

 

- в Чл. 8а. (1) да отпадне т.1. Периодично утвърждаване на цените на 

предоставяните услуги 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 
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3 Иван  Пешев - зам. председател възд. 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски възд. 

9 Николай Николов възд. 

10 Яна Тодоранова възд. 

11 Петко Димитров възд. 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 6 

                                Против - 

                               Въздържали се 5 

 

 

По т.ІI от Дневния ред: 

 

И.Димитрова  запозна комисията с писмо  Писмо с вх.№ СОА21-ВК66-

288/25/24.06.21 г. относно график за мониторинг на образователни институции, 

районни администрации, малки населени места, спортни клубове и организации по 

Програма за развитие на физическото възпитание и спорта сесия 2021 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение. 

 

По доп.т. от Дневния ред: 

 

Т.Георгиева сподели, че е в района бяха направени две обществени обсъждания, за 

които членовете на комисията са уведомени, но за съжаление не е имало присъстващи. 

Д. Райчева – кмет на р-н Нови Искър запозна комисията с доклад вх.№ СОА20-ВК66-

3944/15/12.07.2021 г. относно предоставяне за безвъзмездно използване на спортен 

терен, находящ се в с. Мировяне. 

На заседанието присъстваше чрез връзка  председателя на ФК “Спортист 13“ – Стоян 

Тодоров, който е заявил искане в районната  администрация да му бъде предоставено 

за ползване и стопанисване за срок от 10 години. След като са проведени две 

обществени обсъждания в читалището на с. Мировяне, в района е постъпило 

становище на кмета подкрепено с  подписка от 380 подписа в подкрепа на искането на 

ФК “Спортист 13“. Намерението на председателят на ФК “Спортист 13“ е да използва 

спортния терен, да поддържа тревната настилка, да възстанови и облагороди 

трибуните. Комплексът да бъде с отворен достъп за местното население. 

Докладът ще бъде гласуван на следващото заседание. 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.35 ч. 
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Протоколът е изготвен на 16.07.21 г. 

 

 

Експерт:  П            Председател:                П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                               Зам. предс.:                 П 

      /Симеон Колев/ 

 

 

                  Зам. предс.:               П 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


